
Reservation från Björn Gillberg (HS) och Lars-Gunnar Johnson (V) – 
ärende  18 - entledigande av Anette Sätherberg från styrelseuppdraget i 
Sunne Fastighets AB - Ks 24 augusti 2021 
 
Kommunfullmäktige har den 9 augusti beslutat att två formaliafel begicks, i 
samband med fastighetsbolagets styrelsemöte den 17 juni, av Anette Sätherberg 
och övriga tvenne styrelseledamöter i bolaget. Kf beslöt därför, att uttala kritik 
med de tre ledamöternas agerande. Ärendet är därmed utagerat.  
 
Vi reserverar oss mot rubricerat beslut och konstaterar, att det inte har 
presenterats några grunder för att nu särbehandla Anette Sätherberg genom att 
entlediga henne från fastighetsbolagets styrelse. Hon har tillsammans med 
övriga styrelseledamöter på ett förtjänstfullt sätt tillvaratagit bolaget intressen 
gentemot kommunen. Detta utan irrelevanta partipolitiska hänsynstaganden. 
 
 


